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Rada Miejska w Kuźni Raciborskiej 
 

Protokół nr III/2024 
z III Sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

w dniu 27 czerwca 2024 roku 
 

III Sesja w dniu 27 czerwca 2024 roku odbyła się w sali USC w Urzędzie Miejskim w Kuźni 

Raciborskiej.  
 

Obrady rozpoczęto 27 czerwca 2024 roku o godz. 15:30, a zakończono o godz. 17:12 tego samego 

dnia. Obrady były transmitowane i utrwalono nagranie z sesji. 
 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Sylwia Brzezicka-Tesarczyk 

2. Kacper Cichocki 

3. Marcin Czerniej 

4. Gerard Depta 

5. Michał Grzesik 

6. Adrian Juraszek 

7. Urszula Kiraga 

8. Patryk Konieczny 

9.  Mateusz Kot 

10.  Wojciech Krzyżanowski 

11.  Mateusz Procek 

12.  Sławomir Sielski 

13.  Tomasz Sokołowski 

14.  Maria Wyszomierska – nieobecna  

15.  Dominik Zawada 

Oprócz Radnych, w sesji wzięli udział Sołtysi i Przewodniczący Zarządów Osiedli: 
 

1. Gąska Jacek   

2. Wyszomierska Maria – nieobecna   

3. Gacka Norbert  

4. Górecka Gizela    

5. Juraszek Adrian 

6. Krybus Jan    

7. Hawro Przemysław – nieobecny  

8. Waśniowska Marcelina   

9. Węglorz Wojciech – nieobecny  
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oraz  

Pan Wojciech Gdesz – Burmistrz Miasta 

Pani Roksana Pytlik – Zastępca Burmistrza Miasta  

Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta 

Pan Zbigniew Pławecki – Radca Prawny 

Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kuźni 

Raciborskiej 

Pan Piotr Staroń – Kierownik Referatu Inwestycji i Budownictwa 

Pani Patrycja Treffon – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Pan Krzysztof Kopeć – Dyrektor Gminnego Ośrodka Turystyki i Promocji w Rudach 

Pan Aleksander Serafin – Kierownik Gminnego Centrum Zarządzania Kryzysowego  

Pan Ireneusz Wojcieski – Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Kuźni Raciborskiej 

Pani Kornelia Reichel – Dyrektor Przedszkola nr 2 w Kuźni Raciborskiej  

Pani Kinga Apollo – Dyrektor Szkoły Podstawowej w Kuźni Raciborskiej 

Pani Kornelia Hoinza – Dyrektor Przedszkola w Rudach 

Pani Anna Gasidło – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Kuźni Raciborskiej 

Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kuźni Raciborskiej 

Pan Dawid Machecki – Nowiny Raciborskie  

Pani Małgorzata Pabian – Kierownik Referatu Gospodarki Nieruchomościami  

Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji, Sportu i Promocji  
Pan Radosław Kasprzyk – Prezes Gminnego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w Kuźni 

Raciborskiej 

Pani Lidia Kryś – Dyrektor Przedszkola nr 1 w Kuźni Raciborskiej  

Pani Monika Tomala – nowo wybrany Sołtys Sołectwa Budziska na kadencję, która rozpoczyna się  

od 1 lipca 2024 r.  

Pani Zuzanna Hajduk – nowo wybrany Sołtys Sołectwa Ruda Kozielska na kadencję, która rozpoczyna 

się od 1 lipca 2024 r.   

Pan Rafał Krauze – nowo wybrany Sołtys Sołectwa Siedliska na kadencję, która rozpoczyna się  

od 1 lipca 2024 r.  

 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Pan Tomasz Sokołowski – Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył III sesję Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej. Po otwarciu sesji Przewodniczący stwierdził obecność 14 radnych, co czyni obrady 

prawomocnymi. 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
Po stwierdzeniu prawomocności obrad Przewodniczący przedstawił porządek obrad.  
 

 

 

 

Porządek obrad III sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu nr I/2024. 

4. Przyjęcie protokołu nr II/2024. 

5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta. 

6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Kuźnia Raciborska za rok 2023. 

6.1  Przedstawienie Raportu. 

6.2  Debata nad przedstawionym Raportem. 

6.3  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska. 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 

7.1  Przedstawienie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu. 

7.2  Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej skierowanego do Rady Miejskiej w sprawie udzielenia 

absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska z tytułu wykonania budżetu gminy Kuźnia 

Raciborska za 2023 rok. 

7.3  Przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 

7.4  Dyskusja. 

7.5  Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Kuźnia Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 

7.6  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska za 

2023 rok. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

8.1  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

8.2  zmian w budżecie gminy na 2024 rok, 

8.3  zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r.  

w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 

8.4  określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 

6 lat w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kuźnia Raciborska, 

8.5  aktualizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie Gminy Kuźnia Raciborska na lata 2021-2026, 

8.6  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 

8.7  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony  

w sołectwach Ruda i Turze, 

8.8  miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kuźnia Raciborska Etap III. 

9. Wnioski. 

10.  Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 

11.  Zakończenie obrad. 

 
Do przedstawionego porządku nie zgłoszono uwag, ani wniosków o uzupełnienie bądź zmianę 

porządku obrad. 
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Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, Adrian 

Juraszek, Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 

 

3. Przyjęcie protokołu nr I/2024. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr I/2024. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, Adrian 

Juraszek, Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, 

Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 

 

4. Przyjęcie protokołu nr II/2024. 
Uwag do protokołu nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu nr II/2024.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
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5. Informacja z międzysesyjnej działalności Burmistrza Miasta.  
Informację o podjętych działaniach, odbytych spotkaniach oraz plany i informacje bieżące przedstawił 

Burmistrz Miasta Wojciech Gdesz. Wypowiedź Burmistrza Miasta jest dostępna na nagraniu obrad  

III Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 

Uwag, ani pytań do omawianych tematów nie zgłoszono. 

 

6. Rozpatrzenie Raportu o stanie Gminy Kuźnia Raciborska za rok 2023. 
 

6.1 Przedstawienie Raportu. 
Raport o stanie Gminy Kuźnia Raciborska za rok 2023 został przedstawiony obecnym w formie 

prezentacji. Raport o stanie Gminy dostępny jest Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego 

w Kuźni Raciborskiej. 

 
6.2 Debata nad przedstawionym Raportem. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nikt z mieszkańców nie zgłosił się do zabrania głosu 

w debacie nad raportem. 

Następnie  Przewodniczący otworzył debatę nad przedstawionym raportem i zaprosił radnych do 

zabierania głosu.  

Głos w debacie zabrała Radna Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, która odniosła się do zapisów  

w Raporcie, w którym jest mowa, że stanowi on punkt „wyjścia” do prowadzenia dialogu na temat 

przyszłości i kierunków Rozwoju Gminy. W związku z tym Radna poprosiła Burmistrza Miasta  

o przedstawienie wizji i celów inwestycyjnych na najbliższe lata. 

Burmistrz Miasta Kuźnia Raciborska zgodnie z prośbą przestawił zebranym swoje plany dotyczące 

rozwoju Gminy. 

Pełna wypowiedź Pani Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk oraz Burmistrza Miasta jest dostępna na nagraniu 

obrad III Sesji Rady Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
 
 

Następnie głos w debacie zabrała Radna Pani Urszula Kiraga podkreślając, że Raport dotyczy 2023 

roku, dlatego należy się pochylić nad funkcjonowaniem i kierunkiem działań, jakie zostały objęte  

w 2023 roku. Należy ocenić działania byłego Burmistrza. Pani Kiraga uważa, że rok 2023 był rokiem 

wielu niesłusznych decyzji, jeśli chodzi o budownictwo mieszkalne, tzw. SIM-y. W związku z tym 

poprosiła Radnych oraz Burmistrza Miasta, aby się nad tym pochylić i zastanowić się, czy stać 

mieszkańców na takie mieszkania i czy znajdzie się tylu chętnych na mieszkania. Pani Kiraga 

wspomniała również o zadłużeniu Gminy, które może wpłynąć na dalsze inwestycje i rozwój Gminy. 

Pełna wypowiedź Pani Urszuli Kiragi dostępna jest na nagraniu obrad III Sesji Rady Miejskiej 

udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
 
 

Głos w debacie zabrał również Radny Pan Wojciech Krzyżanowski uzupełniając wypowiedź Pani 

Urszuli Kiragi informując o kwocie długu gminy w 2022 roku, tj.1.386.000,00 zł oraz o aktualnej kwocie 

długu, tj. 8.030.111,00 zł. Przekazał, że wzrost długu jest sześciokrotny i dochodzą do tego SIM-y, 

gdzie są środki z BGK w kwocie 13.900.000,00 zł, które będą przekazane na SIM-y. Radny przekazał, 

że każdy ruch dot. SIM blokuje inwestycje Gminy, ponieważ jeśli nie dojdzie do budowy mieszkań, to 

trzeba zwrócić te kwoty z odsetkami, a jeśli dojdzie do budowy, to trzeba liczyć się z tym, że  
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w przypadku gdy SIM-y będą wymagały dodatkowych środków, to te dodatkowe środki też trzeba 

będzie zapewnić ze strony Gminy, jako udziałowca. W związku z tym Radny przekazał, że  warto się 

nad tym zastanowić, jak to na dzień dzisiejszy wygląda. 

Pełna wypowiedź Pana Wojciecha Krzyżanowskiego dostępna jest na nagraniu obrad III Sesji Rady 

Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski również zabrał głos informując, że trzeba 

domknąć inwestycje i wspólnie opracować cele i kierunki służące nam wszystkim i przede wszystkim 

mieszkańcom. 

Pełna wypowiedź Pana Tomasza Sokołowskiego dostępna jest na nagraniu obrad III Sesji Rady 

Miejskiej udostępnionym w siedzibie Urzędu Miejskiego w Kuźni Raciborskiej. 
 

W związku z tym, że więcej głosów w debacie nie odnotowano Przewodniczący Rady Miejskiej 

zamknął debatę. 

 

6.3 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Kuźnia 
Raciborska. 
 

 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, Adrian Juraszek, Patryk 

Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski 

PRZECIW (1) 
Urszula Kiraga 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/12/2024 
 

7. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy za 2023 rok. 
 

 

 

7.1 Przedstawienie opinii RIO o przedłożonym sprawozdaniu. 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej przedstawiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta, która 

poinformowała, że otrzymano pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Kuźnia 

Raciborska sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta Kuźnia Raciborska za 2023 rok. 

Uwag, ani pytań nie zgłoszono. 
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7.2 Przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej skierowanego do Rady Miejskiej w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska z tytułu wykonania budżetu 
gminy Kuźnia Raciborska za 2023 rok. 
Wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 25.04.2024 roku w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska z tytułu wykonania budżetu gminy 

Kuźnia Raciborska za 2023 rok przedstawił Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Wojciech 

Krzyżanowski.  

Uwag, ani pytań nie zgłoszono. 

 

7.3 Przedstawienie opinii RIO w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej. 
Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej przedstawiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta, która 

poinformowała, że otrzymano pozytywną opinię o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kuźni 

Raciborskiej w sprawie absolutorium dla Burmistrza Miasta Kuźnia Raciborska za 2023 rok. 

Uwag, ani pytań nie zgłoszono. 

 
7.4 Dyskusja. 
Głosów w dyskusji nie odnotowano. 

 
7.5 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 
Kuźnia Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Radna Pani Urszula Kiraga poprosiła Panią Skarbnik o wyjaśnienie mieszkańcom skąd pochodzi 

nadwyżka w budżecie Gminy. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że planowany był deficyt, a nadwyżka w budżecie powstała w wyniku 

otrzymania z Banku Gospodarstwa Krajowego 13.900.000,00 zł na wkład w budownictwo mieszkań. 

Przekazała, że środki te jeszcze nie zostały przekazane, dlatego jest nadwyżka. 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Kiraga.  

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformował Przewodniczący Komisji 

Pan Wojciech Krzyżanowski.  

Więcej pytań, ani uwag nie wniesiono.  
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kuźnia 

Raciborska wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2023 rok. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (10) 
Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Adrian Juraszek, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, 

Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Michał Grzesik, Urszula Kiraga, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/13/2024 
 

7.6 Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia 
Raciborska za 2023 rok. 
 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Kuźnia Raciborska za 

2023 rok. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 9, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Wojciech 

Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski 

PRZECIW (1) 
Urszula Kiraga 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Michał Grzesik, Patryk Konieczny, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/14/2024 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Tomasz Sokołowski pogratulował Burmistrzowi uzyskania 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2023 rok, jak również Radnym oraz pracownikom Urzędu 

za wykonaną pracę. 

 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 

8.1 zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska, 

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Kiraga.  

Uwag nie wniesiono. 

 

 

 

 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/15/2024 
 

8.2 zmian w budżecie gminy na 2024 rok,  

Projekt uchwały omówiła Pani Anna Szostak – Skarbnik Miasta.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Kiraga.  

Uwag nie wniesiono. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
zmian w budżecie gminy na 2024 rok.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/16/2024 
 

 

8.3 zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r.  
w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej  
i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej, 
Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Kiraga.  

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk.  

Uwag nie wniesiono. 
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Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały LXXI/546/2023 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 21.12.2023 r. w sprawie 

ustalenia stawek dotacji przedmiotowych dla Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Kuźni Raciborskiej.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

 

 

 

 

Uchwała nr III/17/2024 
 
 

8.4 określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów 
objętych wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym,  
w którym kończą 6 lat w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kuźnia 
Raciborska, 
Projekt uchwały omówiła Pani Anna Mainusz – Kierownik Referatu Edukacji, Sportu i Promocji.   

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca 

Komisji Pani Urszula Kiraga.  

Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformował 

Przewodniczący Komisji Pan Dominik Zawada. 

Uwag nie wniesiono. 
 
 

Głosowano w sprawie: 
określenia wysokości opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczniów objętych 

wychowaniem przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą  

lat w publicznych przedszkolach prowadzonych przez Gminę Kuźnia Raciborska.  

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 
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NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/18/2024 
 

8.5 aktualizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 
w Rodzinie Gminy Kuźnia Raciborska na lata 2021-2026, 
Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Kapusta – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kuźni Raciborskiej. 

Komisja Oświaty, Zdrowia i Pomocy Społecznej zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym 

poinformował Przewodniczący Komisji Pan Dominik Zawada. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
aktualizacji Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy  

w Rodzinie Gminy Kuźnia Raciborska na lata 2021-2026.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/19/2024 
 

8.6 wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego, 
Projekt uchwały omówił Pan Krzysztof Melnarowicz – Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej  

i Mieszkaniowej w Kuźni Raciborskiej.   

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 
 

 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu tego samego lokalu użytkowego.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz 

Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/20/2024 
 
8.7 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony  
w sołectwach Ruda i Turze, 
Projekt uchwały omówiła Pani Bożena Orzeł z Pracowni Urbanistycznej Ago-Projekt w Raciborzu.  

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

Uwag nie wniesiono. 
 

Głosowano w sprawie: 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar położony w sołectwach 

Ruda i Turze.  

Wyniki głosowania: 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (13) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Michał Grzesik, Adrian Juraszek, 

Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Mateusz Kot, Wojciech Krzyżanowski, Mateusz Procek, Sławomir 

Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Gerard Depta 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/21/2024 
 

8.8 miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kuźnia Raciborska Etap III. 
Projekt uchwały omówiła Pani Bożena Orzeł z Pracowni Urbanistycznej Ago-Projekt w Raciborzu.  

Zaznaczyła, że w trakcie wyłożenia planu do publicznego wglądu wpłynęły cztery uwagi. Dwie uwagi 

zostały uwzględnione przez Burmistrza Miasta, natomiast pozostałe dwie były niezgodne ze studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, dlatego nie zostały uwzględnione przez 

Burmistrza Miasta. Uwagi nieuwzględnione powinny zostać przegłosowane przez Radę Miejską. 

Uwag, ani pytań nie wniesiono. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że przed podjęciem niniejszej uchwały zostaną 

przeprowadzone głosowania nad uwagami nieuwzględnionymi w planie przez Burmistrza Miasta. 

 
Głosowano w sprawie: 
Nieuwzględnienie uwagi nr 1, zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Urszula Kiraga, Mateusz Kot, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 

 

Głosowano w sprawie: 
Nieuwzględnienie uwagi nr 2, zgodnie z załącznikiem nr 2 do uchwały. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
ZA (11) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Mateusz Kot, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz Sokołowski, Dominik 

Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Urszula Kiraga, Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 

 

Komisja Rolnictwa, Gospodarowania Zasobami Komunalnymi Gminy i Ochrony Środowiska 

zaopiniowała projekt pozytywnie, o czym poinformowała Przewodnicząca Komisji Pani Sylwia 

Brzezicka-Tesarczyk. 

 

Głosowano w sprawie: 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kuźnia Raciborska Etap III. 

Wyniki głosowania: 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (12) 
Sylwia Brzezicka-Tesarczyk, Kacper Cichocki, Marcin Czerniej, Gerard Depta, Michał Grzesik, 

Adrian Juraszek, Urszula Kiraga, Mateusz Kot, Mateusz Procek, Sławomir Sielski, Tomasz 

Sokołowski, Dominik Zawada 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Patryk Konieczny, Wojciech Krzyżanowski 

NIEOBECNI (1) 
Maria Wyszomierska 
 

Uchwała nr III/22/2024 
 

9.  Wnioski. 
 

Na III sesji Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej zgłoszony został następujący wniosek: 
 

1) Wniosek Radnej Sylwii Brzezickiej-Tesarczyk:  
Pani Sylwia Brzezicka-Tesarczyk w imieniu mieszkańców Sołectwa Rudy, a dokładnie mieszkańców 

ul. Kolonia Renerowska wnioskuje o zorganizowanie spotkania w celu wyjaśnienia wielu pytań  

i wątpliwości dotyczących planowanej budowy chodnika na Kolonii Renerowskiej.  

 
10. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej dot. spraw bieżących. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że poczta kierowana do Rady Miejskiej na bieżąco 

przekazywana jest przez system eSesja.  

Przewodniczący poinformował między innymi o rozstrzygnięciu nadzorczym dot. uchwały  

Nr LXXIII/570/2024 Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej z dnia 7 marca 2024 r. w sprawie ustalenia 

wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych oraz 

kandydatów na strażaków ratowników ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy Kuźnia 

Raciborska.  

Do powyższego rozstrzygnięcia odniósł się Radca Prawny Pan Zbigniew Pławecki oraz Skarbnik 

Miasta Pani Anna Szostak informując, że mimo rozstrzygnięcia uchwała obowiązuje. 

Przewodniczący przekazał również, że interpelacje Radnych są na bieżąco przekazywane do 

Burmistrza Miasta i są dostępne wraz z odpowiedziami na stronie Urzędu.  

Poinformował również, że sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Kuźni Raciborskiej za 2023 rok oraz Ocena Zasobów Pomocy Społecznej Gminy Kuźnia Raciborska 

za 2023 rok – dostępne są w Biuletynie Informacji Publicznej Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Kuźni Raciborskiej. 

Następnie przekazał, że termin kolejnej sesji Rady Miejskiej planowany jest na wrzesień bieżącego 

roku, natomiast jeśli będzie konieczność zwołania Sesji Nadzwyczajnej, to taka informacja zostanie 

przekazana. 
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11. Zakończenie obrad. 
Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos Burmistrzowi Miasta oraz Zastępcy Burmistrza Miasta 

Kuźnia Raciborska. Pani Burmistrz poinformowała zebranych o zakończeniu zebrań mieszkańców  

zwołanych w sprawie przeprowadzenia wyborów Przewodniczących i Zarządów Osiedli oraz  

w sprawie przeprowadzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich. Pani Burmistrz przekazała, że jedynie 

w Sołectwie Turze nie dokonano wyboru Sołtysa. 

Pani Burmistrz przedstawiła zebranym, kto został wybrany w poszczególnych Jednostkach 

Pomocniczych Gminy na Sołtysów oraz Przewodniczących Zarządów Osiedli. 

Następnie Pan Burmistrz oraz Pani Burmistrz złożyli serdecznie podziękowania Sołtysom, którzy  

z dniem 30 czerwca bieżącego roku kończą swoją kadencję, tj.: 

Pan Adrian Juraszek – Sołtys Sołectwa Budziska, 

Pani Gizela Górecka – Sołtys Sołectwa Ruda Kozielska, 

Pan Jan Krybus – Sołtys Sołectwa Siedliska, 

Pani Marcelina Waśniowska – Sołtys Sołectwa Turze, 

Pan Wojciech Węglorz – Sołtys Sołectwa Rudy. 

Jednocześnie Pani Burmistrz wraz z Burmistrzem Miasta złożyli gratulacje Sołtysom, którzy jako nowi 

Sołtysi będą pełnić swoją funkcję od 1 lipca bieżącego roku, tj.:  

Pani Monika Tomala – Sołtys Sołectwa Budziska, 

Pani Zuzanna Hajduk – Sołtys Sołectwa Ruda Kozielska, 

Pan Rafał Krauze – Sołtys Sołectwa Siedliska, 

Pan Tomasz Sokołowski – Sołtys Sołectwa Rudy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował również wszystkim członkom rad sołeckich, a następnie  

w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował wszystkim za udział i zamknął III sesję Rady 

Miejskiej w Kuźni Raciborskiej. 

 

Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Kuźni Raciborskiej 

Tomasz Sokołowski  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Przygotowała: Danuta Ulman 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


